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Nieuwsbrief nr. 11 

November 2024 

 

 

 

Beste lezer, 

 

Met deze nieuwsbrief houden we u op de hoogte van actuele ontwikkelingen en nieuws 

over Windpark De Lutte. Zo zorgen we ervoor dat u weet wat de status is van het project, 

waar en wanneer er documenten ter inzage liggen en hoe u kunt meepraten en 

meebeslissen over het project. 

 

In deze nieuwsbrief vertellen we hoe we omgaan met feedback op het project en kijken 

we vooruit naar de stappen die we de komende periode gaan nemen. Verder kunt u lezen 

over de stappen die Energiecoöperatie Deluttewint maakt. 

 

 

Wat doen we met feedback op de ontwikkeling van 

Windpark De Lutte? 

Om iedereen in de omgeving van Windpark De Lutte zo goed 

mogelijk te betrekken bij het project, zijn we vanaf het begin 

open over het proces en ontwikkelingen in het project. Via de 

website, Facebook, nieuwsbrieven, bijeenkomsten, 

klankbordgroep en in persoonlijke gesprekken leggen we zo 

goed mogelijk uit: 

• waarom de betrokken partijen iets doen 

• op welke momenten er beslissingen worden genomen 

• Hoe men kan reageren op ontwikkelingen in het project 

• wanneer formele inspraak mogelijk is 

 

Reacties op feedback 

Tijdens de ontwikkeling van het project ontvingen we veel 

feedback onder andere van de klankbordgroep. Hieronder 

staan enkele voorbeelden van vragen en/of verzoeken die zijn 

meegenomen in het project:  

• De locaties van de windturbines zijn verschoven op 

verzoek van de direct omwonenden aan de 

Zandhuizerweg. 

• Om de geluidshinder te beperken heeft Prowind gekozen 

voor 45 dB in plaats van de landelijke norm van 47 dB. 

• Om hinder van slagschaduw te voorkomen heeft Prowind 

gekozen voor (bijna) 0 uur slagschaduw per jaar in plaats 

van de landelijke norm van 6 uur slagschaduw per jaar. 

• De tegemoetkoming voor direct omwonenden wordt 

afgestemd met de coöperatie. 
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• Er zijn extra onderzoeken gedaan naar vogels in het 

projectgebied. 

• Er zijn extra onderzoeken gedaan naar (o.a. laag frequent) 

geluid in het project. 

• Er worden nieuwe foto’s gemaakt voor visualisaties voor 

de direct omwonenden aan de Zandhuizerweg. 

 

Hoe verloopt het project de komende periode? 

Prowind werkt momenteel aan de concept-

Milieueffectrapportage (MER). In dit rapport worden de 

effecten van het toekomstige windpark op de omgeving in 

beeld gebracht. De provincie Overijssel (= bevoegd gezag) 

beoordeelt samen met de Omgevingsdienst dit document. De 

MER wordt ook beoordeeld door de onafhankelijke Commissie 

m.e.r..  

 

Projectbesluit en de vergunningaanvragen  

Daarnaast werkt Prowind aan het projectbesluit en de 

vergunningaanvragen voor Windpark De Lutte. Deze worden, 

net als de Milieueffectrapportage, eerst als concept 

beoordeeld door de provincie en de Omgevingsdienst. Op 

basis van deze documenten stelt de provincie een ontwerp 

projectbesluit op. Hierin zijn ook de voorschriften van de 

omgevingsvergunningen opgenomen. Zodra de 

ontwerpbesluiten zijn genomen, komen de documenten ter 

inzage te liggen bij de provincie (naar verwachting voorjaar 

2025). Op deze documenten kan men zienswijzen indienen.  

 

 

Gemeente Losser feliciteert Deluttewint met oprichting 

De Lutte heeft een eigen 

lokale energiecoöperatie: 

Deluttewint.                                     

Een mooi resultaat van een 

groep inwoners die zich 

sterk inzet om lokaal 

eigendom in het dorp te 

realiseren. Deze week 

schoof wethouder Jan 

Engels aan bij het bestuur 

om kennis te maken en hen 

te feliciteren.  

 

 

 

 

Links: Arend Jan Vleming, rechts: Jan Engels 

https://www.commissiemer.nl/
https://www.commissiemer.nl/
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In De Lutte is een groep vrijwilligers aan de slag gegaan om te onderzoeken of er een 

energiecoöperatie opgericht kon worden. Gaandeweg is deze groep uitgegroeid tot een 

flink team met inmiddels meer dan tien vrijwilligers. En met een mooi resultaat: de 

coöperatie is opgericht en er is een bestuur.     

 

De coöperatie is er vóór De Lutte, geven de leden aan. Jan Engels: “Wij hebben ons als 

gemeente ingezet om lokaal eigendom te faciliteren in het dorp. Als de windmolens er 

komen, dan willen we ervoor zorgen dat de lokale samenleving meeprofiteert. Maar dat 

kan alleen als er mensen opstaan en ermee aan de slag gaan. Deze club vrijwilligers 

steekt haar nek uit om dat voor elkaar te krijgen. Daar wil ik hen voor bedanken en 

feliciteren!” 

 

De oprichting van de coöperatie is één van de stappen om lokaal eigendom voor het 

geplande windpark in De Lutte te realiseren. Financiering is een volgende stap, evenals 

het werven van nog meer leden in De Lutte. Immers, hoe meer mensen aangehaakt zijn, 

hoe beter de mening van De Lutte vertegenwoordigd is. Losser heeft voor de realisatie 

van windenergie in de gemeente geen rol. Provincie Overijssel is bevoegd gezag voor 

windprojecten en het vergunning traject voor dit windpark ligt bij provincie. 

 

 

Interview Tubantia met Energiecoöperatie Deluttewint 

Energiecoöperatie wil De Lutte laten meeprofiteren als de windmolens er komen: ‘Daar 

kan niemand tegen zijn’ 

 

De Lutte heeft z’n eigen energiecoöperatie, Deluttewint. De oprichting daarvan heeft alles 

te maken met de mogelijke komst van windmolens aan de grens dicht bij De Lutte. Door 

mee te doen in de vorm van een coöperatie kunnen inwoners financieel meeprofiteren 

van de turbines. 

 

Voorzitter Arend Jan Vleming zegt het met nadruk: „Onze coöperatie is niet voor of tegen 

windmolens, maar is voor De Lutte.” Met andere woorden, de coöperatie mengt zich niet 

in de discussie of de molens er wel of niet moeten komen. „Komen ze er niet, dan kan het 

zijn dat de coöperatie weer wordt opgeheven, of zich richt op andere energieprojecten. 

Maar komen de molens er wel, dan kan De Lutte daar ook van profiteren. Met de 

coöperatie willen we dat mogelijk maken.” Het volledige artikel kunt u lezen op de 

website van Tubantia. 

  

 

Terugblik op Klankbordgroep   

Nu de klankbordgroep is beëindigd, heeft Kr8Consultancy een rapport geschreven met 

een terugblik op het proces en de resultaten. De klankbordgroep van Windpark De Lutte 

was actief van december 2023 tot en met september 2024. In het rapport staat ook een 

samenvatting van de bijeenkomsten van de klankbordgroep. Het rapport is in december 

te lezen op de projectwebsite van Windpark De Lutte. 

 

 

https://www.tubantia.nl/losser/energiecooperatie-wil-de-lutte-laten-meeprofiteren-als-de-windmolens-er-komen-daar-kan-niemand-tegen-zijn~a92fcbab/
https://www.tubantia.nl/losser/energiecooperatie-wil-de-lutte-laten-meeprofiteren-als-de-windmolens-er-komen-daar-kan-niemand-tegen-zijn~a92fcbab/
https://windparkdelutte.nl/index.php/documenten/
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Planning project 
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Heeft u vragen? 

• Over het project? Dan kunt u contact opnemen met Rolf Koster, projectleider van 

Prowind info@windparkdelutte.nl.  

• Over lokaal eigendom en de energiecoöperatie? Dan kunt u contact opnemen met de 

voorzitter van de energiecoöperatie, Arend Jan Vleming, ajvleming@gmail.com.  

• Over de klankbordgroep? Dan kunt u contact opnemen met Anne Dannenberg  

anne@kr8consultancy.nl. 

• Over de procedure rondom het projectbesluit? Dan kunt u contact opnemen met Iris 

Wolters van de provincie Overijssel windparken@overijssel.nl.  

• Wilt u zich aanmelden voor de nieuwsbrief? Dan kunt u een e-mail sturen naar 

info@windparkdelutte.nl 

• Op de projectwebsite kunt u een overzicht vinden van veel gestelde vragen en 

antwoorden: Veel gestelde vragen - Windpark de Lutte.  

• Via Facebook houden we u op de hoogte van het laatste nieuws over het project. 
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